Islands District Council           
Agenda for the

Tourism, Agriculture, Fisheries and Environmental Hygiene Committee

離島區議會

旅遊漁農及環境衞生委員會會議議程




Date


:
20 July 2009 (Monday)




日期

:
2009年7月20日 (星期一)




Time

:
2:00 p.m.

時間

:
下午2時正
Venue

:
Islands District Council Conference Room,





14/F, Harbour Building, 38 Pier Road,





Central, Hong Kong

地點

:
香港中環統一碼頭道38號海港政府大樓14字樓





離島區議會會議室

	I.
	Confirmation of the Minutes of Special Meeting held on 4 May 2009 and the Minutes of Meeting held on 18 May 2009

通過2009年5月4日的特別會議記錄及2009年5月18日的會議記錄



	II.
	Question on Nam Shan Ancient Trail, Mui Wo
(Paper TAFEHC 27/2009)

有關梅窩南山古道的提問
(文件 TAFEHC 27/2009號)



	III.
	Prevention of Objects Thrown from Height
(Paper TAFEHC 30/2009)

防止高空擲物

(文件 TAFEHC 30/2009號)



	IV.
	Food and Environmental Hygiene Department – Strengthening the Publicity and Public Education on Pest Control in Islands District
(Paper TAFEHC 29/2009)

食物環境衞生署 – 加強地區防治蟲鼠宣傳和公眾教育工作

(文件TAFEHC 29/2009號)



	V.
	Progress Report on Approved DC Funded Minor Environmental Improvement Projects for 2007/08 and District Minor Works Projects for 2008/09 and 2009/10

(Paper TAFEHC 26/2009)

2007/08年度獲通過由區議會撥款施行的小型環境改善工程及2008/09及2009/10年度獲通過由區議會撥款施行的地區小型工程進度報告

(文件 TAFEHC 26/2009號)



	VI.
	Proposed Activities of the Tourism, Agriculture, Fisheries and Environmental Hygiene Committee in 2009/2010

(Paper TAFEHC 31/2009)

2009/2010旅遊漁農及環境衞生委員會活動建議
(文件 TAFEHC 31/2009號)



	VII.
	Report by Working Groups 

工作小組報告

(i) Working Group for Activities of the TAFEHC

旅遊漁農及環境衞生委員會活動工作小組

(ii) The Islands District Organizing Committee for Celebration of the 60th Anniversary of the Establishment of PRC and Hong Kong 2009 East Asian Games

      離島區慶祝中華人民共和國成立60週年暨東亞運動會籌備委員會

(iii)   Islands Healthy City Working Group

離島區健康城市工作小組



	VIII.
	Any Other Business

其他事項



	IX.
	Date of Next Meeting

下次會議日期


